
Woordje van de voorzitter op de Algemene Vergadering van 19/05/22 

Beste vrienden, 

Welkom op deze algemene vergadering.  

Afgelopen seizoen hadden wij in tegenstelling tot onze verwachting, andermaal 

te kampen met de gevolgen van de corona pandemie. We hebben er met z’n 

allen geprobeerd om er het beste van te maken maar uiteindelijk was het 

vooral damage control. Laat ons hopen dat we komend seizoen wel de draad 

weer kunnen oppikken van weleer.   

Persoonlijk heb ik het afgelopen seizoen een significante verhoging van mijn 

professionele werkdruk ondervonden, in die mate zelfs dat het niet houdbaar is 

om dit te blijven combineren met een functie binnen het PC. Daarom stopt dit 

voor mij vanaf komende dinsdag 24 mei. Ik heb dit 14 jaar met veel passie en 

overgave gedaan en het was mij al die tijd een plezier om met en voor jullie te 

werken.  

Een speciale dank gaat naar de overige PC-leden met wie ik al die tijd een hecht 

team heb gevormd. Uiteindelijk was ik maar de voorzitter en alle credits voor 

de verwezenlijkingen van de afgelopen 14 jaar gaan naar hen toe. De opvolging 

is verzekerd en ik wens de toekomstige ploeg alle succes toe met onze 

provincie. 

Danny Decupere 


